

CHANGES AT AIRESIS' SHAREHOLDER STRUCTURE

Airesis SA (AIRE:SIX) has been informed concerning a change in the number of shares owned by IFM Independent Fund Management AG as trustee of Power Play Fund. As of July 15th 2020, IFM AG reported a holding of less than 3% in Airesis SA due to a contribution in kind following the liquidation of a collective investment "Power Play Fund".

Airesis SA (AIRE: SIX) has also been informed that a group of shareholders, including Dieter Steinemann, Marianne Steinemann, Marianne Steinemann and Forty7AG was formed. As of July 15th 2020, this group of shareholders reported a holding of more than 10% (13.32%) in Airesis SA.

Pursuant to Art. 120 FMIA, anyone holding Airesis SA shares must notify Airesis SA and the SIX Swiss Exchange if the holding reaches, falls below or exceeds 3, 5, 10, 15, 20, 25, 33⅓, 50 or 66⅔ of voting rights.

CHANGEMENTS DANS LA STRUCTURE DE L'ACTIONNARIAT D'AIRESIS

Airesis SA (AIRE:SIX) a été informée d'une modification du nombre d'actions détenues par IFM Independent Fund Management AG en qualité de fiduciaire de Power Play Fund. Le 15 juillet 2020, IFM AG a déclaré détenir moins de 3% des actions émises, en raison d'un apport en nature suite à la liquidation du placement collectif "Power Play Fund".

Airesis SA (AIRE: SIX) a été informée de la création d'un groupe d'actionnaires composé de Dieter Steinemann, Marianne Steinemann, Marianne Steinemann et Forty7AG. Le 15 juillet 2020, ce groupe d'actionnaires a déclaré détenir plus de 10% (13.32%) des actions émises par Airesis SA.

Conformément à l'Art. 120 ss LIMF, quiconque acquiert ou aliène des actions Airesis SA doit en informer Airesis SA et SIX Swiss Exchange si la participation atteint ou franchit, vers le haut ou vers le bas, les seuils de 3, 5, 10, 15, 20, 25, 33⅓, 50 ou 66⅔ % des droits de vote.